
 

 

 

     

 

Αθήνα, 11 Ιουλίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τoν Υπουργό Υγείας  

 

Θέμα: Υποστελεχωμένο το Σισμανόγλειο  

 

Οι εργαζόμενοι στο Σισμανόγλειο καταγγέλλουν την τραγική υποστελέχωση του 

Νοσοκομείου σε πολλές ειδικότητες. 

 

Όπως συγκεκριμένα σημειώνουν στην ανακοίνωσή τους: 

 

Το Δ.Σ. του Σωματείου Εργαζομένων, σύμφωνα με την απόφαση της Γενικής Συνέλευσης 

των εργαζομένων στις 21/06/2022, καταγγέλλει την πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υγείας 

για την τραγική έλλειψη  του προσωπικού όλων των υπηρεσιών και ειδικοτήτων.  

 

Το Γ.Ν.Α. «Σισμανόγλειο», βιώνει απαράδεκτες συνθήκες λειτουργίας, με την μετατροπή 

του σε Νοσοκομείο μιας νόσου covid -19, δύο φορές, τη συρρίκνωση των Νοσηλευτικών 

Τμημάτων, το «άνοιγμα» νέου τμήματος με «μπαλώματα» και «δανεικούς Νοσηλευτές», με 

προσωπικό μετακίνησης τριών (3) μηνών, ενώ το υπόλοιπο Νοσοκομείο βιώνει συνθήκες 

υπερεργασίας, εξαντλητικών ωραρίων, υπερεφημέρευσης, ψυχικής και σωματικής 

καταπόνησης. Στους περισσότερους εργαζομένους δεν έχουν χορηγηθεί οι καλοκαιρινές 

άδειες των ετών 2020 – 2021. 

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

 

1. Είναι ενήμερος για την ανακοίνωση-έγγραφη διαμαρτυρία των εργαζομένων στο 

Σισμανόγλειο; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες άμεσης ενίσχυσης του Νοσοκομείου με ιατρικό, 

νοσηλευτικό και παραϊατρικό προσωπικό προτίθεται να λάβει; 
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3. Εντός ποιου χρονικού πλαισίου θα γίνει η ενίσχυση του Σισμανογλείου με 

μόνιμο προσωπικό;   

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




